

NEFFUL USA

21st ANNUAL AWARDS REQUIREMENTS (2022)

1) NET (2022.01~2022.12)

Award	Annual Sales Volume
NET	SV: 3,333,333 and above

2) AGM Annual Award (2022.01~2022.12)

Award	Annual Sales Volume
Super Diamond	SV: 2,750,000 ~ 3,333,333
Diamond	SV: 2,416,666 ~ 2,749,999
Super Platinum	SV: 2,083,333 ~ 2,416,665
Platinum	SV: 1,750,000 ~ 2,083,332
Double Gold	SV: 1,416,666 ~ 1,749,999
Gold	SV: 1,083,333 ~ 1,416,665
Silver	SV: 750,000 ~ 1,083,332

i. Sales Volume Calculation Method:

- Personal AGM Organization Volume X 100%
- First Generation AGM Organization Volume X 60%
- Second Generation AGM Organization Volume X 40%
- Third Generation AGM Organization Volume X 20%

ii. The following 2 criteria must be achieved to attain the AGM Annual Awards:

- a) The calculation is based on the qualifying first generation AGMs (qualifying First Generation AGM refers to downline AGM with Group Volume of at least SV:10,000 in one single country), AGM's whole organization volume must qualify for the following volume:

No. of First Generation AGM	Minimum Requirement of Annual AGM whole organization volume
0	SV: 750,000
1	SV: 466,667
2	SV: 400,000
3	SV: 333,334
4	SV: 216,667
5	SV: 100,000
6 & above	SV: 30,000

- b) AGM has to achieve an Annual Group Volume of at least SV: 10,000 in one single country.
- iii. In accordance to the abovementioned Point ii, Part (a), achievers of Consecutive Achievements Award in the previous year should note in the event that the first generation AGM is not able to fulfill the AGM whole group volume of at least SV: 10,000 , as long as any subsequent AGM of the same downline fulfill the requirement, it will be considered as eligible for the first generation AGM entitlement.

3) AGM Sales Award (2022.01~2022.12)

Award	Annual Organization Volume
Eminence Award	SV: 533,334 & above
Esteem Award	SV: 466,667~533,333
Jubilant Award	SV: 333,334~466,666 And have at least 1 AM+ from your own organization advance to AGM

If awardees are qualified for both NET or AGM Annual Awards, they will not be eligible for AGM Sales Award.

4) AM Awards (2022.01~2022.12)

Award	Annual Organization Volume	Annual Group Volume
AM Sales Award	SV: 160,000 & above	SV: 100,000 & above
AM Inspiration Award	SV: 120,000~159,999	SV: 66,667 & above

Both Annual Organization Volume and Annual Group Volume must be achieved to be eligible.

- ©Above sales volume calculation is based on internationally combined figures (US\$).
- ©The number of award winners shall not be limited/restricted.
- ©Above annual sales award requirements may be altered in accordance to the yearly sales volume variation.

01.10.2022

美國妮芙露 21 週年慶 (2022 年)

表揚獎項及業績標準

一、NET (2022.01~2022.12)

獎項	年度業績
超級領袖 NET	SV: 3,333,333 以上 (含)

二、AGM 年度業績獎 (2022.01~2022.12)

獎項	年度業績
超級金鑽獎	SV: 2,750,000~3,333,333
金鑽獎	SV: 2,416,666~2,749,999
超級白金獎	SV: 2,083,333~2,416,665
白金獎	SV: 1,750,000~2,083,332
雙金獎	SV: 1,416,666~1,749,999
金獎	SV: 1,083,333~1,416,665
銀獎	SV: 750,000 ~ 1,083,332

1、業績之計算方式為：

- 自己 AGM 整組業績 x 100%
- 第一代 AGM 整組業績 x 60 %
- 第二代 AGM 整組業績 x 40 %
- 第三代 AGM 整組業績 x 20 %

2、AGM 年度業績獎須符合以下二項條件，才具備表揚資格：

- (1) 以所擁有之第一代合格 AGM 人數為標準(所謂第一代合格 AGM 係指同一國家地區 AGM 自己年度小組業績總額達 SV: 10,000 以上)，自己整組業績必須分別達到下述之金額：

第一代AGM人數	AGM整組業績需求
0名	SV: 750,000
1名	SV: 466,667
2名	SV: 400,000
3名	SV: 333,334

4名	SV: 216,667
5名	SV: 100,000
6名 (含以上) :	SV: 30,000

(2) AGM 於同一國地區自己的年度小組業績總額須達到 SV: 10,000。

(3) 前一個年度獲得「連續業績獎」之得獎者，就第 2 項第 (1) 款，若直屬第一代 AGM 未符合同一國家地區 AGM 自己年度小組業績總額 SV: 10,000 以上標準者，可就該條線組織以下，如有符合此資格標準之下線 AGM，即算符合所擁有之第一代合格 AGM 一名。

四、AGM 業績獎 (2022.01~2022.12)

獎項	年度整組業績
特優獎	SV: 533,334 以上
優勝獎	SV: 466,667~533,333
優等獎	SV: 333,334~466,666 且培育自己所屬整組組織內 1 名 AM+晉升為 AGM 者

若同時符合 NET 或 AGM 年度業績獎者，則不重覆領 AGM 業績獎。

五、AM 業績獎 (2022.01~2022.12)

獎項	年度整組業績	年度小組業績
業績獎	SV: 160,000 以上	SV: 100,000 以上
嘉勉獎	SV: 120,000~159,999	SV: 66,667 以上

須同時符合整組業績及小組業績。

◎以上業績計算為國際加算(美金業績)。

◎不限名額。

◎以上年度業績標準將會隨每年業績之成長狀況而異動。

2022 年 1 月 10 日